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Výročná správa 

z činnosti Rady školy za kalendárny rok 2019 

 

Počas kalendárneho roka 2019 sa uskutočnili štyri zasadnutia Rady školy. Členovia Rady 

školy sa stretli na zasadnutí konanom 4. 2. 2019. Predseda RŠ privítal nových členov Rady 

školy – delegovaných zástupcov zriaďovateľa. Dňom 1. 2. 2019 boli do RŠ delegovaní: PaedDr. 

Marianna Balašková, Mgr. Martin Pliešovský, Mgr. Grigorij Šamin, p. Matúš Golian.  

Ďalej predseda Rady školy oboznámil prítomných s plánom práce Rady školy na rok 2019 

a predbežnými termínmi stretnutí. 

V ďalšom bode pani vedúca školskej jedálne E. Moncoľová priblížila prítomným 

problematiku novelu zákona o školskom stravovaní. 

V závere zasadnutia pani riaditeľka informovala prítomných o materiálno – technickom 

zabezpečení školy. 

Ďalšie zasadnutie RŠ sa konalo 19. 3. 2019. Pani zástupkyňa Mgr. B. Vološčuková 

informovala prítomných o podmienkach a výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu za 1. 

polrok školského roka 2018/2019. 

Pani učiteľka Mgr. Petra Kizeková priblížila prítomným formou prezentácie informácie 

o projekte Erazmus, do ktorého je naša škola zapojená. 

O práci školského parlamentu nás poinformovala p. uč. Mgr. Michaela Ňuňuková. 

P.riaditeľka PaedDr. Barbora Földiová oboznámila prítomných s výsledkami 

celoslovenského testovania piatakov – T5 – 2018, ktoré sa dňa 21. 11. 2018 uskutočnilo na 

našej škole. 

Predseda Rady školy Mgr. Miroslav Belic predniesol návrh na Doplnok č. 2 Štatútu rady 

školy. Návrh doplnku sa týkal doplňovanie členov RŠ pred ukončením funkčného obdobia 

Rady školy (systém kooptovania). Návrh bol schválený. 

Tretie zasadnutie RŠ sa konalo dňa 13. 6. 2019. Na začiatku stretnutia pani riaditeľka  

informovala prítomných o novom školskom zákone platnom od 1. 9. 2019. Hovorila 

o zmenách, ktoré sa budú týkať našej školy. Vo výchovno-vzdelávacom procese sa    začnú 

používať elektronické triedne knihy. Bude sa využívať čipový systém, ktorý bude slúžiť na 

evidenciu dochádzky žiakov a výdaj stravy v školskej jedálni. 



P. Belic nadviazal na informácie p. riaditaľky. Informoval, že v školskom vzdelávacom 

programe ZŠ J. F. Rimavského nastala od 1. 9. 2109 zmena. Vo vytvorenej 6. triede bude 

v týždennom rozvrhu 5 vyučovacích hodín anglického jazyka a 1 hodina konverzácie 

anglického jazyka. Prítomní členovia RŠ túto zmenu ŠkVP schválili.  

Predseda RŠ ďalej prečítal informácie o umiestnení žiakov deviatych ročníkov na stredné 

školy. P. Belic ďalej prečítal informácie o zápise detí do 1. ročníka, ktorý sa uskutočnil 1. 4. 

2019.  

V ďalšom bode informovala pani riaditeľka o projektoch, do ktorých je naša školy 

v školskom roku 2018/2019 zapojená, resp. projekty, ktoré boli v tomto školskom roku podané. 

Štvrté zasadnutie RŠ sa konalo 23. 9. 2019. P. riaditeľka informovala o výchovno-

vzdelávacích výsledkoch za uplynulý školský rok 2018/2019. v ďalšom bode podala informácie 

v súvislosti s organizačnou štruktúrou školského roka 2019/2020. 

P. Belic informoval príromných o projekte, do ktorého sa naša škola zapojila a v súvislosti 

s tým bol revidovaný školský vzdelávací program s účinnosťou od 1. 9. 2019. Zmena nastáva 

v tom, že v každom ročníku je doplnená do rozvrhu hodín extrahodina podľa príslušného 

zamerania a krúžok, ktorý bude prebiehať popoludní. Uvedená podoba reevidovania ŠkVP bola 

prítomnými členmi RŠ schválená. 

V ďalšom bode predseda RŠ oboznámil prítomných o integrovaných žiakoch na škole v šk. 

roku 2019/2020. 

Ďalej Rada školy schválila poradie a dĺžku prestávok v školskom roku 2019/2020. 

 

V Hnúšti, dňa 24. 3. 2020 

Vypracoval: Mgr. Miroslav Belic – predseda Rady školy 


